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  ابهام در مورد حضور یخچالی
 در تیم ملی بسکتبال

پریسا غفاری/بهنام یخچالی پرامتیازآورترین بازیکن آسیا، 
تیم ملی بسکتبال را در پنجره سوم انتخابی آسیا همراهی 
نمی کنـــد. 19 بازیکـــن ســـوتیریس مانوپولوس ســـرمربی 
یونانـــی از 1۶ بهمن برای شـــرکت در ایـــن اردو حضور پیدا 
کردنـــد تا بـــرای دو دیـــدار برابر هنـــد و قزاقســـتان در این 
پنجره آماده شـــوند. از میان دعوت شـــدگان سالارمنجی، 
بهنـــام یخچالـــی، محمـــد امینی و ســـارم جعفـــری لژیونر 
هســـتند که از همـــان ابتدا جعفری انصراف خـــود را اعلام 
کرد. ســـالار منجی بازیکن العربی کویت چهـــار روز پیش 
به ترکیـــب اردونشـــینان در تهران منتقل شـــد و حتی در 
بازی ال استار به تشـــویق هم تیمی های خود نیز پرداخت.
محمـــد امینی که در تیم )نانســـی فرانســـه( اســـت هم تا 
سه شـــنبه بـــه تهران ســـفر می کنـــد و تمریناتش بـــا دیگر 
ملی پوشـــان را پیگیـــری خواهـــد کرد. امـــا وضعیت بهنام 
یخچالی هنوز مشـــخص نیســـت. او که در لیگ دسته دو 
آلمان و بـــرای تیم گلادیاتورز تریر بـــازی می کند و به تازگی 
برای دوســـال دیگر قراردادش را تمدید کرده اســـت و دیگر 
بـــه عنوان شـــهروند آلمان محســـوب می شـــود، به خاطر 
برخـــی مشـــکلات شـــخصی امـــکان دارد نتواند بـــه ایران 
ســـفر کند تـــا در ترکیب تیم ملـــی قـــرار بگیرد.همچنین 
بهنـــام یخچالی هم بـــه دلیل آســـیب دیدگی ای که در تیم 
باشـــگاهی اش برایش ایجاد شـــده بود نتوانست تیم ملی 
را بـــرای دیدار با قزاقســـتان )برگزار نشـــد( و قطر همراهی 
کند و این بار هم با وجـــود دعوت دوباره، وضعیت مبهمی 
برای ســـفر به ایران دارد.محسن شـــاه علی سرپرست تیم 
ملی بســـکتبال با تأییـــد این خبـــر می گوید: بـــرای بهنام 
یخچالی مشـــکلی پیش آمده که امکان دارد ســـفرش را به 
ایران  منتفی کنـــد. البته موضوع هنوز قطعی نیســـت اما 
احتمـــال آن زیاد اســـت. اگر قرار باشـــد بهنـــام به ترکیب 
تیم ملی ملحق شـــود بایـــد نهایت تا سه شـــنبه در تهران 
باشـــد در غیر این صورت عملاً در ترکیـــب قرار نمی گیرد.
 او بـــا یـــادآوری اینکـــه دیـــدار اول تیـــم ملی بســـکتبال در 
پنجره سوم انتخابی کاپ آســـیا روز جمعه برابر هند برگزار 
می شـــود، ادامه داد: بنابراین تا فـــردا ترکیب تیم ملی برای 

این پنجره مشـــخص خواهد شد. به 
همین دلیـــل نهایت تا همین روز 
لژیونرها باید در تهران باشـــند و 

در محل تمرین حاضر شـــوند.
 بهنـــام یخچالی ســـتاره تیم 

ملی کشـــورمان هم در این 
خصوص گفت: من قطعاً 
نمی توانـــم بیایـــم. بـــرای 
تیـــم ملـــی کشـــورم آرزوی 

موفقیـــت می کنم.

اخبار

 رأفت: النصر بدون رونالدو را هم نمی توان دست کم گرفت

بازی مرگ و زندگی پرسپولیس

هتریک حضور دختر باد، در دو و میدانی داخل سالن جهان

فصیحی دوباره می درخشد؟

مهری رنجبر

خبر نگار

گزارش

فرزانـــه فصیحـــی، حضـــور در رقابت هـــای 
دوومیدانـــی قهرمانـــی جهـــان را هتریـــک 
می کند. با قهرمانی در مسابقه داخل سالن 
ســـوئیس. هرچنـــد او بـــرای چهارمیـــن بار 

ســـهمیه رقابت های داخل ســـالن قهرمانی 
جهان را گرفته اما فعلاً تا رونمایی از لیست 
نهایی دونـــدگان ماده ۶0 متر پشـــت دروازه 
چین می ایســـتد. البتـــه او با لغـــو قهرمانی 
جهـــان 2020 نانجینگ چین به خاطر کرونا، 
این بارســـومین حضور را هتریـــک می کند.
 دونـــده ســـرعتی ایـــران بعـــد ازتجربه چند 
ســـاله اش درباشـــگاه صربســـتانی، ایـــن بار 
چـــراغ خامـــوش بـــه دعـــوت فدراســـیون 
دوومیدانـــی ســـوئیس راهـــش را بـــه قلب 
اروپـــا کج کرد تـــا تمرین زمســـتانی را همراه 

یـــک دونده اتریشـــی و یـــک دونـــده آلمانی 
کنار تیم ملی این کشـــور سر کند. دختر باد 
ایـــران که دوبار دویـــدن در المپیک را تجربه 
کرده، بعـــد از حضـــور در اردوی اول متمرکز 
فدراسیون و تمرین چند روزه در اردوی دوم، 
چهارم آذرماه با پرواز به امـــارات، در دبی به 
جمع ملی پوشـــان سوئیســـی اضافه شد. او 
تمرین بـــا مربی آلمانی تیم ملی ســـوئیس 
را شـــروع کرد و بعد از دو هفتـــه راهی جزایر 
قناری اســـپانیا شـــد و مدتی هم آنجا تمرین 
کـــرد و بعـــد تمرینات را در ســـوئیس از ســـر 
گرفت. فصیحـــی ۶ بهمن ماه بـــرای محک 
خـــودش در اولین مســـابقه رســـمی داخل 
سالن به آستانه قزاقستان رفت و درمسابقه 
بین المللی امیـــن تویاکوف دویـــد. در ماده 
۶0 متـــر کناردوندگانی از جامائیـــکا، پرتغال، 
قزاقستان، اسلوونی و گیانا. او رکورد ۷ ثانیه 

و 58 صـــدم ثانیـــه را ثبت کرد امـــا به فینال 
نرسید و بازماند.

دونده ســـرعتی ایران، در ماده ۶0 متر داخل 
ســـالن تور طلایـــی آلمـــان هم دویـــد و دور 
مقدماتی با ثبـــت زمان ۷ ثانیـــه و 44 صدم 
ثانیه و ســـیزدهمی، برای دومیـــن بار فینال 
را از دســـت داد. فرزانـــه فصیحی امـــا 8 روز 
بعـــد از دومیـــن ناکامـــی، جبران کـــرد. آن 
هم بـــا قهرمانـــی درمســـابقه داخل ســـالن 
ســـوئیس و ثبت رکـــورد ۷ ثانیـــه و 31 صدم 
ثانیه. رکوردی که او را به پشـــت دروازه چین 
میزبـــان رقابت های داخل ســـالن قهرمانی 
جهان رســـاند. هرچنـــد او برای حضـــور در 
قهرمانی جهـــان داخل ســـالن بایـــد رکورد 
ورودی ۷ ثانیـــه و 30 صـــدم ثانیـــه را ثبـــت 
کنـــد اما بـــه خاطـــر شـــرایط بعید نیســـت 
حضـــور او در ایـــن رقابت هـــا قطعی باشـــد. 

فرزانه فصیحـــی بعد از این قهرمانـــی درباره 
تجربه متفاوت امســـالش با ســـال های قبل 
می گوید: »سیســـتم تمرینـــی و آمادگی تیم 
جدیدم خیلی متفاوت و برخلاف سیســـتم 
قبل اســـت. قبلاً طوری تمرین می کردم که 
از اواســـط پاییز آماده مسابقه بودم، اما حالا 
برنامه مربی ام بیشتر تمرکز برای آمادگی در 
پایان زمســـتان اســـت. این پروسه تغییرات 
دوره ای دارد کـــه با تـــلاش و صبوری خودم و 

دوســـتان باید بگذرد.«
دختر باد معتقد اســـت از صفر شروع کرده: 
»من قبلاً شرایط متفاوتی را تجربه می کردم 
که بعد از تغییـــرات المپیک همه چیز برایم 
از اول شـــروع شد، درســـت مثل ورزشکاری 

که از صفر شـــروع کرده است.«
فرزانـــه فصیحی دلیـــل عدم صعـــودش در 
مســـابقه به فینال را عـــدم آمادگی می داند: 

»من ســـال های قبـــل در صربســـتان بودم. 
کشـــوری که بـــه خاطـــر برگزاری مســـابقات 
داخلـــی زیاد  می توانســـتم با چند مســـابقه 
تدارکاتـــی پا به رقابت های بـــزرگ بگذارم اما 
امسال شـــرایط خیلی فرق کرد و من بدون 
هیـــچ مســـابقه تدارکاتـــی یا رقابت ســـبکی 
بـــه ناچار پـــا به تورهـــای طلایی گذاشـــتم. 
معمـــولاً دونـــده دوهـــای دوم و ســـوم  اروپا 
رکوردهای شـــان بهتـــر از آب در می آیـــد. اما 
چـــون مـــن آمادگـــی کامل بـــرای مســـابقه 
نداشـــتم، نمی توانســـتم بـــا ثبـــت بهترین 

رکـــورد به فینال برســـم.«
ظاهراً مربـــی آلمانی فرزانـــه از عملکردش 
راضی اســـت: »مربـــی ام اعتقـــاد دارد من تا 
حالا فوق العاده و طبق انتظارش کار کرده ام 
و امیـــدوار اســـت در آینده فرزانـــه ای بهتر از 

ســـال های قبل ببینیم.«

حامد جیرودی/پرسپولیس از ساعت 19:30 
امروز، در آخرین بازی اش در مرحله گروهی 
لیگ نخبگان آســـیا، در ورزشگاه آزادی تهران 
بـــه مصـــاف النصر مـــی رود. دیـــداری کـــه از 
اهمیت زیـــادی برای سرخپوشـــان پایتخت 
برخوردار اســـت و اگر قرمزها نتوانند حریف 
عربستانی شان را ببرند، به احتمال زیاد باید 
با لیگ نخبگان خداحافظـــی کنند. البته در 
یک حالـــت بســـیار عجیـــب و غیرمنتظره، 
پرســـپولیس حتی با شکســـت مقابل النصر 
نیز می توانـــد راهی دور بعد شـــود. این اتفاق 
در صورتـــی رخ می دهـــد که پرســـپولیس با 
اختـــلاف حداکثر یـــک گل به النصـــر ببازد و 
در ســـوی دیگـــر، اســـتقلال با اختلاف ســـه 
گل یا بیشـــتر مغلوب الریان شود. همچنین 
پاختاکور و الشـــرطه عراق نباید در دیدارهای 
خـــود بـــه پیـــروزی برســـند. نکته ای کـــه در 

خصـــوص این دیـــدار وجود دارد، این اســـت 
کـــه النصـــر در این بـــازی غایبان زیـــادی دارد 
که کریســـتیانو رونالدو مهم ترین آنهاســـت 
ولـــی به غیـــر از ایـــن فـــوق ســـتاره پرتغالی، 
اســـتفانو پیولی ســـرمربی ایتالیایـــی النصر 
بـــه جـــان دوران ســـتاره کلمبیایـــی اش هم 
اســـتراحت داده و ســـلطان الغنـــام، اوتاویو 
مونتیـــرو و عبـــدالله الخیبـــری نیز بـــه دلیل 
مصدومیـــت حضـــور نخواهند داشـــت. این 
موضـــوع بـــا توجه بـــه میزبانی پرســـپولیس 
و اســـتقبال هـــواداران ایـــن تیم کـــه 50 هزار 
بلیـــت این دیـــدار را به طور کامـــل خریداری 
کرده اند، شـــانس ســـرخ ها را بـــرای پیروزی 

افزایش داده اســـت.
پایـــان رأفت بازیکـــن دهه ۷0 پرســـپولیس، 
دربـــاره شـــرایط ایـــن تیـــم در بازی بـــا النصر 
بـــه »ایـــران« گفت: »ایـــن دوره از مســـابقات 

بـــرای پرســـپولیس بـــه گونه ای پیـــش رفت 
که شـــانس صعود به روز آخر کشـــیده شـــده 
اســـت. اتفاق خوبی که رخ داد، این است که 
بازی بـــا النصر در ورزشـــگاه آزادی و در حضور 
هـــواداران برگزار می شـــود و ایـــن کار را برای 
النصر ســـخت خواهد کـــرد. البتـــه این تیم 
صعود کرده و پیولی بـــرای همین به تعدادی 
از بازیکنـــان اصلـــی اش از جملـــه رونالـــدو 
اســـتراحت داده اســـت. با این حـــال، اصلاً 
نمی توان این تیم را دســـت کـــم گرفت. چرا 
که با وجـــود غیبت تعدادی از نفرات شـــان، 
بازیکنان دیگری مانند ســـادیو مانه و مارسلو 
بروزویچ یـــا آیمریک لاپورت در ترکیب النصر 
حضـــور دارند کـــه آنها هـــم بازیکنان بســـیار 

هستند.« خوبی 
او ادامـــه داد: »ایـــن بازی برای پرســـپولیس 
حکم مرگ و زندگـــی دارد و در تلاش خواهد 

بود که صعود کند. از ســـویی النصر در هشت 
بازی قبلـــی اش نباخته اســـت و این نشـــان 
می دهد که چقدر تیم پرقدرتی اســـت. البته 
پرســـپولیس هم انگیزه زیادی بـــرای پیروزی 
در ایـــن مســـابقه دارد و بـــه نظر می رســـد که 
بازی زیبا و هیجان انگیزی در پیش باشـــد.«
این مربی فوتبال درباره شـــناخت اسماعیل 
کارتـــال ســـرمربی ترکیـــه ای پرســـپولیس از 
تیمـــش در ایـــن مـــدت، چنیـــن نظـــر داد: 

»آقای کارتال ســـه هفته اســـت کـــه در ایران 
حضـــور دارد و در این مدت، چهـــار بازی روی 
نیمکت پرســـپولیس نشسته است. مربیان 
حرفه ای، معمـــولاً خیلی زود خودشـــان را با 
شـــرایط وفق می دهند و کارتـــال هم طبیعتاً 
شـــناخت کافـــی از پرســـپولیس و بازیکنان 
پیـــدا کـــرده اســـت. او می دانـــد که تـــا پایان 
فصـــل، باید بـــا همیـــن بازیکنـــان کار کند و 
قرار نیســـت که بازیکن جدیدی اضافه شود. 

البته پرسپولیس بازیکنان بسیار خوبی دارد 
کـــه کارتال می تواند از آنها اســـتفاده کند و کار 

را پیـــش ببرد.«
رأفـــت دربـــاره اتفاقی که برای امید عالیشـــاه 
افتاد و کارتال از اخراج شدن او برابر سپاهان 
انتقاد کرد، چنین واکنشـــی داشـــت: »امید 
کاپیتـــان پرســـپولیس اســـت و کارتـــال هم 
یک مربی حرفه ای اســـت. اخراج عالیشـــاه، 
موضوعـــی بـــود کـــه خـــودش نقـــش زیادی 
در آن نداشـــت و داور می توانســـت تصمیـــم 
درســـت تری بگیرد. به نظرم هـــم امید و هم 
کارتـــال باید این قضیه را فراموش کنند و باید 
تمرکزشـــان را برای بازی با النصـــر بگذارند.«
او یادآور شـــد: »موضـــوع نگـــران کننده این 
اســـت که پرســـپولیس در این فصـــل از روی 
ضربـــات ایســـتگاهی، کرنر و پرتـــاب اوت گل 
می خـــورد و ایـــن اصلاً خـــوب نیســـت. من 
این موضـــوع را به افشـــین پیروانی مدیر تیم 
هـــم گفتـــم و او نیز با مـــن هم عقیـــده بود. 
پرســـپولیس مدافعـــان خوبـــی دارد که باید 
ایـــن نقطه ضعف را برطرف کننـــد و امیدوارم 
در بازی های آینده بـــه خصوص بازی با النصر 

با تمرکز بهتـــری به میـــدان بروند.«


